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To: @minvws.n|]; IEKESH [BEER @minvws.nl];
(EEL) A [@minvws.nl]; | 5.1.28 @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Sun 4/26/2020 11:01:11 AM

Subject: RE: Planning en voortgang filmproductie

Received: Sun 4/26/2020 11:01:12 AM

Collega’s,
Omdat ik, misschien ten onrechte, het gevoel houd dat mijn kernpunt van gisteren blijft hangen, toch nog een poging.
Excuses als jullie me een lastpak vinden. Maar ik voel me domweg medeverantwoordelyk.

Als ik verplegende en verzorgende zou zijn, zou ik5120 zijn collega vragen stellen als:

De zorg die ik verleen speelt zich voor 90% af binnen 1.5 meter afstand. Er is vrijwel altijd contact. Wat betekent dat voor

het dragen van mondmaskers?

Waarom gelden er binnen en buiten het ziekenhuis verschillende richtlijnen voor het verplegen van precies dezelfde

patiénten?

Het contact met mijn patiént 1s niet altijd gepland. Mijn patiént 1s soms onberekenbaar (dement, verstandelijk beperkt etc).
Dus ik weet lang niet altijd of ik de juiste afstand kan bewaren. Wat moet ik doen?

Mijn patiént heeft een chronische aandoening waardoor hij altijd al veel hoest. Moet ik hem als COVID verdacht

behandelen?

Volgens de huisarts heeft mijn patiént geen COVID, maar zi) hoest wel. Wat moet ik doen?

De partner van mijn patiént is aan COVID overleden. Wat moet ik doen?

Waarom moeten gewone burgers met klachten thsblijven en moet ik gewoon doorwerken? En zou ik dan niet tenminste

met cen masker mijn patient mocten beschermen?

Het zijn zomaar wat voorbeelden van wat ik dagelijks zie langskomen op de vele kanalen. Daar zullen we toch echt

rekening mee moeten houden. Dat tackelen we met met een techmsch college.
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IEE @minvws ot. INIIEGEGESEAan:

aminvws.nl>@minvws.nl>. 5.1.2e = 5.1.2e

Onderwerp: RE: Planning en voortgang filmproductie

We hebben planning nodig voor scenario dat o RIVM kan/wil inspreken -? Wanneer dan af?

En dan zetten we dat af tegen | ERERg voice en planning van |EKERY
En check ik bij minister.

Zou wel fijn zijn dat vanmiddag te kunnen doen.



202383

Er is toch ook een woordvoerder van ps die we kunnen benaderen EERleest mail niet altijd)

E

Van:BE 5.1.22 minvws.nl>

Verzonden: zaterdag 25 april 2020 14:55

Aan: 5.1.2e ) <

5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Planning en voortgang filmproductie

Ik heb jullie gisteravond de laatste versie van het script gemaild. Dat staat nu uit bij RIVM en het verzoek aan EiF&lom in

te spreken zoals 1k gisteren aan jullie heb aangegeven. Daar wachten we nu nog op.

) <BEEE@ minvws.ni>; INEEKECIN.
@ minvws.nl>

Ik heb vanochtend met (van DCo) via de App verkent wat de mogelijkheden zijn als we woensdag een filmpje
willen hebben zoals Ernst vroeg.

That’s all for now
*

van:IEEE) BESET @minvws nl
Datum: zaterdag 25 apr. 2020 2:32 PM

PEACE @minvws.nl>, 5.1.2e <2

Onderwerp: Planning en voortgang filmproductie

Collega’s,

Ik wil even een paar dingen kortsluiten rond de mondmasker- film die we gaan maken. Ik ben vanochtend vanuit diverse

hoeken bestookt met uiteenlopende verhalen/signalen van verschillende kanten.

Daarom:

- iedereen begrijpt dat hier druk op zit.

- er is een bestuurlijk overleg woensdag waar Hugo wil laten zien dat hij levert wat hij belooft.

- er is nog geen afgerond en door het RIVM geaccordeerd basisverhaal.

-

op basis daarvan kan een definitief script worden gemaakt dat ongetwijfeld door velen (tenminste jullie en het RIVM,
wellicht ook Hugo) moet worden afgezegend.

- we zouden bij voorkeur|opvoeren in de film. Ook wil EEE zelf liefst de echte mondmasker specialist
van het RIVM betrekken. Want dat tf 5.1.20niet. Die specialist zit ook in een instructiefilmpje dat er net hebben

opgeleverd. Dus dat sluit prima aan.

- dat betekent dat in het allersnelste scenario we ergens dinsdagmiddag met opnamen kunnen beginnen. En dan moet echt

alles meeztten.

- met de vervolgens nog noodzakelijke stappen (edits, voice, kleur, intro’s en outro’s etcetera) en de ongetwijfeld
noodzakelijke checks die we zelf zullen willen witvoeren, 1s het niet mogelijk om al op woensdag een compleet afgerond
eindproduct op te leveren. Ik zeg het maar zoals het is.

- we kunnen in het overleg van woensdag wel een goed en illustratief stuk voorleggen dat duidelijk maakt wat we aan het

doen zijn. Met één heldere planning. Niet alleen van de productie maar ook van de distributie.

- dan speelt er natuurlijk de deelname van REINER Daar is in eerder instantie door beleid sterk op aangedrongen.
Ik heb daarop zelf met zijn manager en hem onderhandeld. We wilden hem immers ook nog gratis hebben (“het geld van
VWS moet nu naar de zorg. niet naar bn-ers.”). Dat is uiteindelijk gelukt.
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- het 1s juist dat we met hem pas donderdagochtend kunnen draaien ipv dinsdagmiddag. En dan hebben we uiteraard

woensdag geen film. Maar dat 1s in het andere scenario ook zo.

Alles
3

een

2
zettend pleit ik voor het vasthouden aan het oorspronkelijke plan, een film metIEE de

an RIVM. Opname op donderdag. Oplevering viijdag einde dag.

Voorts wil ik allen vragen, elkaar goed in the loop te houden. Nu wordt ik telkens verrast door processen die plots anders

lopen dan we hadden afgesproken. #alleensamen maken we een goed product.

5.1.26 inisterie VWS (team Hugo de Jonge)
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